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USR cere explicatii Ministerului Energiei si directorului Hidroelectrica privind

doua hidrocentrale abandonate

USR solicita audierea directorului Hidroelectrica în comisia  pentru industrii a Camerei Deputatilor si cere

explicatii Ministerul  Energiei în privinta hidrocentralelor de la Valea Sadului si Curtisoara,  finalizate în

proportie de 65% si abandonate, a declarat, luni,  deputatul USR Radu Miruta.

"Vrem astazi sa obtinem de la Ministerul Energiei si de la directorul  Hidroelectrica niste raspunsuri de bun simt

care ar putea schimba pretul  la energie în România. Astazi, România cheltuieste mai multi bani  pentru a întretine

blocat hidrocentrale, noi posibilitati de a produce  energie, mai multi bani decât ar consuma pentru a finaliza acest 

amenajari. E vorba de cele doua amenajari de râul Jiu: Valea Sadului si  Curtisoara, care au capacitati împreuna de

vreo 82 de MW/h, care au fost  finalizate în proportie de 65% si pentru care a le abandona si a le  aduce la situatia

initiala sunt presupuse niste costuri mai mari decât a  fi finalizate", a spus deputatul USR la Parlament.

El a sustinut ca Ministerul Energiei a luat aceasta decizie" în  conditiile în care aceste doua amenajari au presupus

deja cheltuirea  unor sume mari de bani, au fost mutate biserici, au fost mutate  cimitire, au fost construite baraje,

au fost construite locurile în care  s-ar monta turbinele hidrocentralelor, în conditiile în care România a  devenit din

exportator net de energie electrica, importator net".

Deputatul USR a mai spus ca celelalte tari sunt mai afectate decât  România de criza energetica si totusi "nu

reuseste sa utilizeze jetonul  pe care îl are sa întoarca masa si sa devina tara care poate reduce  preturile la energie,

care poate sa exporte din nou energie electrica".

 

"Grupul USR de la Comisia de industrii depune astazi presedintelui  Comisiei o solicitare de a veni directorul de

Hidroelectrica, domnul  Badea, sa ne raspunda la întrebari din acest context si am depus astazi o  interpelare la

Ministerul Energiei prin care solicitam domnului  ministru sa explice public de ce România decide sa cheltuiasca

mai multi  bani pentru a întretine ceva nefunctional, decât ar costa sa finalizeze  aceste lucrari. Aceste lucrari au

fost gândite sa devina profitabile în  conditiile în care pretul MW era 40 dolari, acum se vinde energie si cu  600

dolari si, în aceste conditii, România cheltuieste mai multi bani  pentru a întretine ceva nefinalizat, decât pentru a

finaliza", a adaugat  Radu Miruta.
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